



**JABATAN BOMBA DAN PENYELAMAT MALAYSIA NEGERI MELAKA**  
**KENYATAAN SEBUT HARGA**  
**(SEBUT HARGA NO. JBPM:MK/08/2021)**

1. Sebut harga ini adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor di **Daerah Melaka Tengah** yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam kelas, kepala dan sub kepala berkaitan dan bertaraf Bumiputera yang berdaftar dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) serta Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja berikut:-

Pejabat yang memanggil Sebut Harga	Tajuk Projek	Sah laku	Kelayakan	Tempat & Tarikh Dokumen Sebut harga Diperolehi	Tempat, Tarikh & Waktu Sebut Harga Ditutup
Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia Negeri Melaka	<p><b>Kerja-kerja Penyelenggaraan dan Pembaikan Ruang Pejabat Bahagian Penyiasatan Kebakaran dan Bahagian Keselamatan Kebakaran, Ibu Pejabat Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia Negeri Melaka Tahun 2021</b></p> <p><b>Taklimat :</b></p> <p><b>Tarikh : 17 Ogos 2021 (Selasa)</b></p> <p><b>Waktu: 10.00 pagi</b></p> <p><b>Secara atas talian di pautan berikut :</b> <a href="https://meet.google.com/zgr-qecq-bng">https://meet.google.com/zgr-qecq-bng</a></p> <p><b>Nota: Sila daftar masuk ke pautan bermula jam 9.30 pagi.</b></p> <p>Sila berhubung dengan pegawai berikut untuk sebarang pertanyaan lanjut :</p> <p>1. Puan Maidatul Idawiah binti Mohd Noor No Tel : 017-2047819</p> <p>2. PKPgB Mohd Hafifi bin Roslan No. Tel : 013-3905653</p>	<p><b>Tempoh Sah Laku Tawaran 90 hari</b></p>	<p><b>CIDB</b></p> <p><b>Gred G1</b></p> <p>Kategori B</p> <p>Pengkhususan</p> <p><b>B24 (Kerja-kerja Penyelenggaraan Bangunan)</b></p>	<p>Cawangan Pengurusan Kewangan, Tingkat 1, Ibu Pejabat Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia Negeri Melaka, Peti Surat 372, Jalan Tun Hamzah, Hang Tuah Jaya, 75450 Bukit Katil Melaka.</p> <p>*Serahan melalui emel <b>Mulai 17.08.2021 (Selasa)</b></p>	<p>Peti Sebutharga, Tingkat 1, Ibu Pejabat Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia Negeri Melaka, Peti Surat 372, Jalan Tun Hamzah, Hang Tuah Jaya, 75450 Bukit Katil Melaka</p> <p><b>Tarikh: 24.08.2021 (Selasa)</b></p> <p><b>Masa : 12.00 tengahari</b></p>

## 2. DOKUMEN SEBUTHARGA

Dokumen Sebut Harga akan **diemel** kepada kontraktor yang berminat mulai **17 Ogos 2021 (Selasa)** selepas taklimat. Kontraktor dikehendaki mengemukakan dokumen **PERAKUAN PENDAFTARAN SURUHANJAYA SYARIKAT MALAYSIA (SSM), PERAKUAN PENDAFTARAN LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN MALAYSIA (CIDB), SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (SPKK) dan SIJIL TARAF BUMIPUTERA DENGAN PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR (PKK)** yang sah dan masih berkuatkuasa sepanjang tempoh kerja selepas taklimat ke alamat emel berikut :

[kewbombamelaka@gmail.com](mailto:kewbombamelaka@gmail.com)

## 3. KEHADIRAN TAKLIMAT ADALAH DIWAJIBKAN.

Taklimat akan dibuat secara atas talian pada 17 Ogos 2021 (Selasa) jam 10.00 pagi melalui pautan berikut :

<https://meet.google.com/zgr-qecq-bng>

Sila pastikan kontraktor yang berminat mendaftar masuk ke pautan tersebut pada jam 9.30 pagi. Hanya kontraktor yang menghadiri taklimat dibenarkan menyertai sebutharga ini. Borang kehadiran akan diberi sewaktu taklimat.

## 4. PENYERAHAN TAWARAN SEBUTHARGA

Dokumen Sebut Harga yang telah lengkap diisi mestilah dimasukkan ke dalam satu (1) sampul surat berlakri dan ditandakan dengan Tajuk dan Nombor Sebut Harga di atas sampul surat. Dokumen ini hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga di Tingkat 1, Ibu Pejabat Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia Negeri Melaka , Peti Surat 372, Jalan Tun Hamzah, Hang Tuah Jaya, 75450 Bukit Katil Melaka pada atau sebelum jam **12.00 tengah hari, 24 Ogos 2021 (Selasa)**. Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia tidak akan bertanggungjawab atas sebarang kelewatan atau kehilangan dokumen Sebut Harga yang dikemukakan melalui pos. Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia juga tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran.